
SCHRIFTELIJKE VRAGEN - WINDPARK HANZE 

Geachte Voorzitter van Provinciale Staten,  

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stellen de fracties van CDA, SGP, 

D66, ChristenUnie en VVD de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten n.a.v. de 

recente berichtgeving rond Windpark Hanze op Omroep Flevoland (o.a. 

https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/277011/windpark-hanze-en-omwonenden-eens-over-

vergoeding en https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/277469/forse-kritiek-op-participatiekansen-

windpark-hanze) en de brieven die aan de leden van Provinciale Staten zijn gestuurd door de 

Vereniging Omwonenden Windpark Hanze. 

1. Op basis van ons Regioplan Windenergie Flevoland moeten “bewoners en ondernemers [in 

het buitengebied] de gelegenheid krijgen om financieel te participeren. Van initiatiefnemers 

wordt gevraagd die participatie eerlijk, eenvoudig en evenwichtig vorm te geven”. Een 

unaniem aangenomen motie van 29 mei 2019 draagt het college op om “een uiterste 

inspanning te leveren om in het gebied Windpark Hanze te komen tot maximale draagvlak en 

gelijkwaardige participatie”. Is het college van mening  – ook na de ervaringen met het 

onlangs afgesloten bemiddelingstraject – dat aan bovenstaande eisen is voldaan door 

initiatiefnemers? 

 

2. Kan GS aangeven of er bij de start van dit proces met initiatiefnemers helder is gesproken 

over bovengenoemde wensen en eisen over participatie die zowel het Regioplan als de motie 

voorschrijven? Zo niet, waarom is dit niet besproken? 

 

3. Is met initiatiefnemers ook het zgn. consensusdocument besproken, waarin dergelijke 

afspraken zijn genoemd? 

 

4.  De omwonenden, verenigd in de Vereniging Omwonenden Windpark Hanze (VOWH), 

hebben in een brief aan PS en in hun reacties in de media aangegeven dat ze achteraf toch 

niet tevreden zijn over het resultaat van de bemiddeling die de provincie in 2021 is gestart. 

Hoe heeft GS deze bemiddelingspoging en het resultaat ervan ervaren? Herkent u zich in de 

kritiek achteraf van (een deel van) de omwonenden? 

 

5. Vooralsnog lijken beide partijen er niet uit te komen. Ziet GS nog een rol voor zichzelf 

weggelegd om alsnog uit de impasse te komen? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet? 

 

6 april 2022 

J. van Slooten, CDA 

S. Simonse, SGP 

H. van Ulsen, VVD 

L. Schenk, ChristenUnie 

T. Smetsers, D66 
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